

Vergadering Ouderraad

Notulen

Dinsdag 23-06-2020 20.00 uur

Locatie: bij Maarten in de tuin

Aanwezig OR : Jeroen Hesen, Bart Jonker, Maarten van Dooren, Marven Janssen, Sandra Beurskens, Maïke Joosten, Joep Holla, Debbie Verbeek, Ilona Sahr

Team : Eef Hillebrandt, Petra Kessels,

Afgemeld :

Niet aanwezig : Joyce van Oijen

Op uitnodiging: Sanne Willems

Inlichtingen te verkrijgen bij:

Jeroen Hesen (voorzitter OR) Tel. 06-42359390

1. OPENING

Welkom aan Sanne, die komt kijken of ze wil aansluiten bij de OR. Debbie heeft besloten te stoppen ivm drukke werkzaamheden zowel privé als zakelijk. Ook Jeroen stopt na 2 x 3 jaar OR-lidmaatschap (statutair)

Verslag vorige vergadering 3-3 2020

Geen op- of aanmerkingen op de notulen. Notulen worden goedgekeurd.

iCloud school:

documenten kunnen in de cloud. Hiervoor zijn verschillende inlog accounts gemaakt. Voorzitter, penningmeester, secretaris.

Hier staan ook de documenten van de werkgroepen verzameld. Dit zal nog verder gevuld moeten gaan worden.

Er is een zoom overleg met Sandra, Joep, Jeroen en Marven geweest voor overdracht vanuit Jeroen. Er zullen wijzigingen in de Kvk plaatsvinden.

Jeroen moet uitgeschreven worden en Joep en Sandra moeten ingeschreven worden. Officiële overdracht is per 1-8

1.1 Ingekomen post

Ilona heeft post over Wecycle. Is dit jaar van 7-9-20 tot medio november.

Er zijn echter maar een aantal plaatsen beschikbaar. Niet alle scholen kunnen meedoen. Ilona heeft ons al opgegeven. Zodra bekend is of we mee kunnen doen, horen wij het. Afgelopen jaar was het een geslaagde actie.

verbinding

kwaliteit

balans

eigenheid

zelfvertrouwen
zelfredzaamheid



Milieu bewustwording voor de kinderen en er staat altijd wat tegenover.
(afgelopen jaar een karaoke set)
We bekijken jaarlijks of we hier mee doorgaan.

In het postvak op school is niet gekeken. Toevoeging Jeroen: er lagen drie machtigingen en een declaratie en een bon van Jan Linders => alles aan Marven gegeven. Er lag ook een boekje van Wecycle => aan Ilona gegeven.

1.2 Financiën

OR-gemachtigde bij de bank: volgens Marven staat de oude penningmeester ook nog bij de bank geregistreerd. Dit dient gewijzigd te worden. Marven gaat dit na. Joep en Sandra moeten ook gemachtigd worden.

Machtigingen digitaliseren? WE kunnen nu in de cloud, dus dit wordt nog vervolgd.

Ouderbijdrage (instromers):

Ongeveer E 1.000,- minder binnen gekomen dan begroot. Dat is vrij veel, ondanks de herhaalde inschrijvingen. Er zijn ivm corona en het niet doorgaan van activiteiten ook minder uitgaven gedaan.

Ilona vraagt of het niet handig is om de machtiging bij inschrijving aan de ouders te geven. Dit is uiteindelijk wel de bedoeling.

Er is geld over dit jaar. O.a. voor groep 8 uitstapje E 750,-. Vraag is bij Patrick neergelegd en hij gaf aan dat het geld naar de klassen toe kan en de groepen gaan dit spenderen.

Wat doen we met het overschot? Pasen, koningsdag / sportdag / avondvierdaagse. Ongeveer E 1.000,- is niet uitgegeven.

Reservering is eigenlijk niet de bedoeling. Dit aan school voorgelegd. Patrick gaat dit bespreken met de docenten en bekijken hoe dit goed besteed kan worden.

Maike vraagt waarom niet die E 1.000 overschot compenseren met het geld dat we begroot hebben en niet binnen hebben gekregen. Marven geeft aan dat uitgeven wel kan, want we hebben ook nog geld op de spaarrekening.

Er is ook over gesproken om de ouderbijdrage komend jaar te verlagen, maar besloten is om dit niet te doen. Hier is iedereen het mee eens. We kunnen nu niet te ver vooruit kijken. WE bekijken het volgend jaar weer.

Groepsreizen staan vooralsnog gewoon op de kalender.

Begroting en financiële afronding wordt komende weken door Jeroen, Marven en Joep gemaakt. Dit wordt dan tijdens de ouderavond gepresenteerd. Dan is ook de overdracht van voorzitter.



Percentage niet betalers wordt in de begroting waarschijnlijk verhoogd, om wat meer op zeker te spelen.

Marven geeft nog aan dat hij het snoep regelt.

Voor komend schooljaar wil Marven liever de pinpas niet meer uitlenen. Als er geld op voorhand nodig is, dan regelt Marven geld contant. Anders declaratie achteraf.

En bonnetje is altijd nodig!!

1.3 Bezetting OR

Debbie en Jeroen gaan stoppen.

Sandra en Joep zijn nieuw.

Sanne is nu aangesloten en bekijkt of ze lid wil worden.

Bezetting vanuit het team blijft hetzelfde.

Ouders die OR-lid willen worden zijn uiteraard ook nog altijd van harte welkom als uitbreiding van de OR. Na komend schooljaar stopt in ieder geval Bart namelijk ook.

2. MEDEDELINGEN TEAM / MR

2.1. Team

Geen nieuws

2.2. Leerlingenraad

Geen nieuws.

2.3 MR

Heeft komende donderdag vergadering

3. OUDERPARTICIPATIE

3.1. Werkgroepen / taakverdeling schooljaar 2019-2020

Joep geeft aan dat zijn idee is om bij iedere werkgroep 1 iemand verantwoordelijk te maken. En dan Joep, Marven en Sandra overkoepelend. Verzoek aan iedereen om toch nog te bekijken of er nieuwe aanwas voor de OR kan komen.

Tevens willen we graag alle draaiboeken inzichtelijk krijgen zodat iedereen er goed bij kan. Dit zou een tijdsbesparing moeten opleveren. Daarom ook



de oproep aan iedereen om zaken / draaiboeken toe te sturen, zodat we dit inzichtelijk kunnen maken. Er zijn ook nog draaiboeken bij leerkrachten. Verzoek aan Eef en Petra om dit bij de leerkrachten te vragen. Graag zsm doorsturen, zodat we vanaf begin volgend jaar alles centraal hebben.

Ouderweeksluiting gaat komend schooljaar niet door. Te weinig animo.

Overige data zullen door Patrick op de schoolkalender geplaatst worden.

Iemand zal de luizenscreening moeten gaan doen. Debbie wil ook wel een overdracht doen met de nieuwe persoon. ER is een lijst van mensen die normaal gesproken screenen. Er is ook een groepsapp, maar daar zit/wil niet iedereen in. Niet iedere klas heeft een luizenouder. Dat blijft erg lastig. De meeste pluizers zitten overigens in de bovenbouw.

Marven vraagt zich af of de 8^e groepers dit niet zouden kunnen doen. Zou dit mogen? Joep gaat bekijken of 8^e groepers dat zouden mogen doen. Petra heeft al het advies van de GGD opgezocht en daarin staat niet dat het niet mag door 8^e groepers.

Volgens Debbie is er tijdens haar jaren nooit iets gevonden tijdens het pluizen. Sanne geeft aan dat zij al in de luizengroep zit. Mocht zij bij de OR komen, dan zou ze dit wel willen oppakken.

Avondvierdaagse zal Ilona oppakken samen met Floor Jentjens (nog geen OR lid) Zij hebben van Jeroen al alle relevante info gekregen.

Ilona wil wel schoolfotograaf blijven organiseren. Dat is de eerste activiteit. Dan wordt tijdens eerste vergadering volgend jaar de rest ingevuld. Petra geeft aan dat er nog bekeken wordt of schoolfotograaf begin of eind schooljaar wordt ingepland.

Onderstaand overzicht werkgroepen schooljaar 2019 / 2020, Volgend jaar wordt een nieuwe indeling gemaakt.

Werkgroep	Team	Ouderraad
Sinterklaas (02-12-2019)	Cindy & Moniek & Nicole K. & Pauline	Maike
Kerst (19-12-2019)	Vincent & Marie-José & Chantal	Joyce
Carnaval (21-02-2020)	Nicole R. & Marian R. & Moniek & Daniella	Debbie
Pasen (09-04-2020)	Eef & Cristel & Joyce	Ilona
Koningsdag / sportdag (17-04-2020)	Marie-José & Petra & Fiona	Debbie (onderbouw) Bart (bovenbouw)
Verkeer	Vincent & Simone	Jeroen
Overige taken		
Avondvierdaagse (02-06 t/m 05-06-2020)	Cathy	Ilona en Floor Jentjens
Luizenscreening	-	Debbie
Snoep	Cathy	Ilona
We-Cycle (09-09-2019 t/m 05-11-2019)	Cathy	Ilona
	-	Joyce
Schoolfotograaf (19-09-2019)	Petra	Joyce

Jaarverslag is goedgekeurd. Dit komt op isy en op website.

Foto's op de site moeten ook aangepast worden. Hier gaat Sandra ook naar kijken.

Data vergaderingen volgend jaar: Ilona heeft voorkeur voor even weken ivm werken. Joep geeft aan dat dinsdag lastig is, voorkeur woensdag en liever om 20.00. Hier heeft niemand problemen mee. Er is ongeveer 6x per jaar vergadering. Joep maakt een opzet met data en stuurt dit door. Rekening houdend met vakanties en pieken van activiteiten.

Maike heeft nog niets gehoord van de kalender. Gaat dit navragen bij Patrick.



Communicatie mbt privé email adressen:

Er zijn 3 aparte adressen aangemaakt. Svp voor communicatie met Marven, Joep of Sandra deze email adressen gebruiken. Dan blijft alles wat beter centraal.

penningmeester-ouderraad@maasveldtegelen.nl

voorzitter-ouderraad@maasveldtegelen.nl

secretaris-ouderraad@maasveldtegelen.nl

er komen geen aparte email adressen voor de overige leden. Dit is akkoord.

Joep geeft aan dat app groep wel handig is. Hier zijn meerdere mensen het mee eens. Joep gaat dit opstarten. Deze staan op de adressenlijst in de cloud. Sandra houdt deze adressenlijst actueel, dus bij wijzigingen graag bericht richting Sandra

4. Rondvraag:

Bart vraagt of wij aan MR kunnen vragen hoe nu gedacht wordt over het continuerooster. Volgens Eef gaat het team dit ook wel evalueren. Maar dit is een heel traject. Jeroen pakt het met Joost (voorzitter MR) op. Het heeft natuurlijk voor- en nadelen.

Debbie geeft aan dat ze het altijd leuk gevonden heeft, maar op dit moment te druk is. Wellicht sluit ze in de toekomst weer aan.

Joep geeft aan dat hij er heel veel zin in heeft. Als iemand vragen of opmerkingen heeft, kunnen ze altijd bij hem terecht.

Sanne meldt zich bij deze aan! Ze wordt ook direct verantwoordelijk gemaakt voor de luizenscreening. Alvast bedankt!

Joep meldt zich bij deze dan ook aan als luizenpluizer!

Jeroen wil Debbie hartelijk bedanken voor haar inzet de afgelopen jaren en overhandigt haar een presentje.

Marven neemt ook nog even het woord om Jeroen te bedanken voor zijn vele jaren voorzitterschap. Ook de school wil zijn waardering uitspreken. Een cadeau namens zowel school als de OR.

Dan wordt de vergadering gesloten om 21.08 en is het tijd voor de borrel!

Datum volgende vergadering volgt!



verbinding



kwaliteit



balans



eigenheid



zelfvertrouwen
zelfredzaamheid